
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 19. juni 2025

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål BC
Vil ministeren redegøre for, hvorfor ministeriets viden om, at havets tilstand er langt 
dårligere, end det fremgår af oversigterne, ikke tidligere er blevet delt, samt hvorfor der 
ikke er blevet handlet på den før nu, og hvad ministeren har tænkt sig at gøre for at leve 
op til målsætningen om god kemisk tilstand i 2027?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Gejl (ALT), Kim Edberg Andersen (DD), 
Mette Thiesen (DF), Frederik Bloch Münster (KF), Leila Stockmarr (EL), Pernille Vermund 
(LA), Katrine Robsøe (RV) og Carl Valentin (SF).

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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